
НАШИ АВТОРЫ

Гребенюк Татьяна Ефимовна, искусствовед, автор ряда работ по старообрядческой иконописи поповского согласия.

Grebenyuk Tatyana Efimovna, art historian, the author of a number of works on the Old Believers' priests' grouping icon-painting. E-mail: gvr45@yandex.ru.

Игошев Валерий Викторович, доктор искусствоведения, ведущий научный сотрудник Государственного научно-исследовательского института реставрации, художник-реставратор высшей категории, автор более 100 работ по исследованию и атрибуции произведений древнерусского искусства, в том числе монографии.

Igoshev Valeriy Viktorovich, PhD (Art Criticism, Grand Doctor), senior academic associate of State Research Institute of Restoration, artist-restorer of the highest category, the author of more than 100 works on research of works of Old Russian art including a monograph. E-mail: igoshev@rambler.ru.

Кириллин Владимир Михайлович, доктор филологических наук, ведущий научный сотрудник Института мировой литературы им. А. М. Горького РАН, заведующий кафедрой филологии и профессор Московской духовной академии, профессор Минской духовной академии, профессор Московского государственного университета культуры и искусств, автор многих работ по истории и текстологии древнерусской литературы.

Kirillin Vladimir Mikhaylovich, PhD (Philology, Grand Doctor), senior academic associate of A. M. Gorky Institute of the World Literature, professor and chair of Language and Literature Department of the Moscow Theological Academy, professor of the Minsk Theological Academy, professor of the Moscow State University of Culture and Arts, the author of many works on history and textual criticism of Old Russian literature. E-mail: kvladimirm@mail.ru.

Конча Сергей Викторович, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник Центра украиноведения (украиноведения) философского факультета Киевского Национального университета им. Т. Шевченко, автор работ по истории домонгольской Руси.

Koncha Sergey Viktorovich, PhD (History), senior academic associate of the Center of Ukrainian Studies of the Faculty of Philosophy of Kiev National Taras Shevchenko University, the author of works on the history of pre-Mongol Russia. E-mail: Koncha-Sergej@rambler.ru.

Кучкин Владимир Андреевич, доктор исторических наук, главный научный сотрудник ИРИ РАН, руководитель Центра по истории Древней Руси, автор многих работ по истории Древней Руси XI—XV в., в том числе четырех монографий.

Kuchkin Vladimir Andreevich, PhD (History, Grand Doctor), professor, main academic associate, head of the Center for History of Old Russia of the Russian History Institute, the author of many works on Old Russian history, including four books. E-mail: kuchkin_va@mail.ru.

Литвина Анна Феликсовна, кандидат филологических наук, ведущий научный сотрудник Лаборатории лингвосомиотических исследований НИУ ВШЭ, автор работ по проблемам славянских языковых и культурных контактов в период Средневековья и Нового времени.

Litvina Anna Felixovna, PhD (Philology), senior academic associate of the Institute for Slavonic Studies, the author of many works on the problems of Slavic lingual and cultural contacts at the Medieval and New Time. E-mail: fjodor.uspenskiy@gmail.com.

Макаров Андрей Игоревич, заведующий редакцией религиоведения Большой Российской энциклопедии, автор нескольких публикаций в области истории философии, агиографии, отечественной истории, генеалогии.

Makarov Andrey Igorevich, managing editor of religious studies for the Great Russian Encyclopedia, the author of several publications in the field of the history of philosophy, hagiography, national history, genealogy. E-mail: andre_03@mail.ru.

Ранчин Андрей Михайлович, доктор филологических наук, профессор филологического факультета МГУ им. М. В. Ломоносова, автор работ по истории русской литературы и культуры XI—XXI в., в том числе трех книг.

Ranchin Andrey Mikhaylovich, PhD (Philology, Grand Doctor), professor of Philological Faculty of the Moscow State University, the author of works on history of Russian literature and culture of the 11th—21st cent., including three books. E-mail: aranchin@mail.ru.

Успенский Федор Борисович, доктор филологических наук, профессор, заместитель директора Института славяноведения РАН, руководитель Центра славяно-германских исследований, ведущий научный сотрудник Лаборатории лингвосомиотических исследований НИУ ВШЭ, автор более 100 работ по скандинавской филологии, истории и литературе древней Скандинавии и Древней Руси, культуре средневековой Европы, исторической ономастике.

Uspenskiy Fjodor Borisovich, PhD (Philology, Grand Doctor), Deputy Director for Scientific work of the Institute for Slavonic Studies, the author of more than 100 works on the Scandinavian philology, the history and literature of the Old Scandinavia and Old Russia, the culture of the medieval Europe, historical onomastics.
E-mail: fjodor.uspenskiy@gmail.com.